
Čarovné bubliny budú 15. augusta naozaj čarovné 
 
Rozhovor s Adriánom Ohrádkom 
 
Do Elektrárne Piešťany zavítalo v rámci projektu Vitajte v našom svete, V. 
ročník divadlo Teáter Komika s príbehom o rytierovi, ktorý hľadá to 
najobyčajnejšie ľudské šťastie. Predstavenie bolo plné interaktívnych prvkov, 
a tak sa aj z divákov mohli nachvíľu stať herci. V úlohe rytiera sa piešťanským 
deťom predstavil herec Adrián Ohrádka, s ktorým sme pre vás pripravili krátky 
rozhovor. 
 
So svojimi predstaveniami ste sa predviedli divákom aj v zahraničí. Vidíte rozdiel 
medzi detským divákom na Slovensku a v zahraničí? 
 
Áno, všetko v živote je podľa mňa porovnateľné. Buď je niečo vyrovnané, alebo je 
niečo slabšie či silnejšie. Ale keď je predstavenie pre decká čitateľné, tak sú všade 
rovnaké. Sú rovnaké vo vnímaní situácií a v spätnej väzbe. Vedia doceniť, vedia sa 
zasmiať, šantiť sa, keď treba, vedia byť pozorné. V tomto je to fakt že 
neporovnateľné. To znamená, že nedá sa dať na vážky, kto je horší divák, kto je 
lepší, alebo ktoré deti vnímajú viac, ktoré menej. Všade na svete sú decká 
vnímavejšie alebo menej vnímavé. Myslím si však, že všade na svete sú rovnaké. 
 
Spolupracujete aj s nadačným fondom Dr. Klaun, ktorý slúži deťom s rôznymi druhmi 
znevýhodnení. Meníte svoj scenár, ak idete hrať pre takéto deti, respektíve, je v tom 
nejaký rozdiel? 
 
U týchto klientov v domove sociálnych služieb trenčianskej nadácie fond Dr. Klaun 
robím už vyše 15 rokov. Samozrejme, pozornosť je tam diametrálne iná, slabšia. Ide 
tam o to, že síce nemeníme náš repertoár, nemeníme sled dramaturgie, 
predstavenia, ale povedal by som, že je to také "lajtovejšie". Vyskočia vám počas 
predstavenia situácie, ktoré musíte počas neho riešiť. Ale dôležitým faktom je, že keď 
tých klientov zaujmete 3 - 5 krát počas predstavenia, že sa na vás len pozrú, je to pre 
tých vychovávateľov a odborníkov niečo ohromné. Dar, že sme ich aspoň nachvíľu 
zaujali. A to je to najkrajšie, čo vďaka fondu Dr. Klaun robíme. Klienti, sa nemusia 
rehotať od začiatku do konca, ale keď od každého jedného  získame počas 
predstavenia aspoň 5 vnemov, tak je to úplne čarovné, krásne a zázračné. 
 
Na čo sa môžu tešiť deti 15. augusta pri návšteve Elektrárne v rámci podujatia 
Zázračné bubliny? 
 
Bude to klauniáda, neverbálne predstavenie a deti sa môžu tešiť na to, že aj bežné 
veci pri upratovaní môžu nadobudnúť čarovný charakter. Klaun Adyno tu bude 
upratovať, až sa z jeho vedra začnú rinúť najprv malé, potom väčšie bubliny. Deti 
budú očarené, ako to vôbec môže takto fungovať. A funguje to! Je to príbeh klauna, 
ktorý začal len tak upratovať na svojom cirkusovom dvore. 
 
Ako ste sa cítili na dnešnom podujatí? 
 
Cítil som sa veľmi dobre. Ľudia boli pozorní, milí, decká boli úžasné, "dospeláci" ešte 
lepší. Krásny priestor, neskutočne nádherný. Dnešné predstavenie hodnotím veľmi 



vysoko. Nemusíme tu mať dav ľudí, aby sme vymietli sálu v počte tisíc ľudí. Ale keď 
existujú ľudia, ktorí majú záujem o takúto kultúru, prídu sem a odovzdajú nám spätnú 
väzbu, tak to je naša najväčšia odmena. Potom sa to človeku aj dobré robí a pohladí 
ho to na srdiečku. Dnešné predstavenie bolo veľmi vydarené.  
 
Dnešné predstavenie, okrem iného, bolo plné interakcie s divákmi. Stalo sa Vám už, 
že publikum s Vami odmietlo spolupracovať? 
 
Áno, samozrejme, stáva sa to bežne. Dnes ste mohli vidieť, ako dieťa začalo plakať, 
pretože jeho mamička hrala princeznú, ktorú si rytier možno aj zoberie. To malé dieťa 
to ešte nechápalo, tak začalo plakať. Preto sme to zahrali bravúrne, prišlo k nej a 
hralo s ňou, samozrejme, odtiaľ - potiaľ, ale hralo s ňou. Ale stalo sa aj to, že ľudia 
nechceli spolupracovať, ale komediant musí vždy vyriešiť takúto situáciu. Napokon, 
vždy niekto dôjde. Stále sa niekto nájde, kto spolupracuje rád a rád poruší bariéru 
medzi hľadiskom a javiskom, medzi hercom a divákom. Jednoducho príde a je 
súčasťou predstavenia. Na 90% je predstavenie stále rovnaké, tých 10% sa veci 
obmieňajú. 
 
 
Myslím si, že sa dnešné predstavenie, Rytierska cesta za šťastím, divákom veľmi 
páčilo a tešíme sa na Vás v úlohe klauna Adyho už 15. augusta v Elektrárni Piešťany. 
Ďakujeme za rozhovor. 
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